
L’Ajuntament de Roses planifica el futur dels centres educatius del municipi

La reunió mantinguda recentment entre responsables municipals de l’Ajuntament de Roses i
el director general d’Educació a Girona, Andreu Otero, va servir per posar sobre la taula les
necessitats i l’estat actual de diferents projectes en matèria educativa a Roses. A
continuació us oferim informació sobre les principals actuacions previstes a curt termini.

D’altra banda, l’Ajuntament de Roses treballa ja en la creació de l’anomenada Taula de
Planificació Educativa de Roses, la qual estarà integrada per tots els sectors i
professionals implicats en el món de l’educació, i que tindrà com a objectiu la programació
de centres i necessitats educatives de la vila per a un període de 15 anys.

• S’inicien les obres de construcció de la nova Llar d’Infants

Aquesta setmana s’han iniciat els treballs preparatoris d’adequació i tancament dels solars
on es construirà a partir d’ara l’edifici de la nova Llar d’Infants Municipal El Franquet.
Actualment, els alumnes d’aquest centre es troben ubicats en uns mòduls situats davant del
CEIP Vicens Vives.

L’equip de govern de Roses ha volgut donar la màxima prioritat a la construcció d’aquest
centre i evitar-ne qualsevol retard, atesa la necessitat que té la vila d’aquest equipament, tot
i considerar que la ubicació assignada per al mateix -a l’interior del recinte del CEIP Jaume
Vicens i Vives- no és la més idònia i encertada.

Característiques del projecte

Interior: 5 aules (una de P0, dues de P1 i dues més de P2), dormitori, sales de
canvis, lavabos, sala polivalent que acollirà activitats com menjador o
psicomotricitat, despatx, sala de biberons, porxo i zona de
guardacotxets. Superfície 636 m2 (dimensionada per acollir un total de
72 alumnes)

Exterior: Àrea de jocs infantils, sorral i àrea de terrasses apergolades.
Pressupost: 1.111.950 euros
Termini execució: 12 mesos.

Atès el termini d’execució, es preveu que el nou equipament pugui entrar en funcionament el
curs escolar 2008 – 2009.



• Construcció CEIP Montserrat Vayreda

Durant la reunió mantinguda amb el director general d’Educació, aquest va informar que
encara no s’ha iniciat cap procediment per a la construcció del nou centre educatiu que ha
d’acollir el CEIP Montserrat Vayreda (actualment allotjat en mòduls a la zona posterior del
CEIP Els Grecs).El motiu és que, fins al moment actual, no s’ha presentat per part del
consistori rosinc cap acord sobre disponibilitat ni assignació dels terrenys necessaris per a
ubicar-hi el nou centre.

Davant aquests fets, l’equip de govern de Roses ha decidit convocar una reunió amb
caràcter d’urgència, amb la intenció de desencallar la situació. Segons ha manifestat el
Departament d’Educació, és necessària la cessió de terrenys que permetin iniciar el
procediment (estudi i redacció del projecte) per dotar Roses de la nova escola.

Per tant, l’Ajuntament optarà per desencallar la situació existent a l’anomenada UA4 (sector
ubicat entre els carrers Roger de Llúria i Raval dels Grecs), on es preveia fins ara la
instal·lació del nou centre. Tot i així, paral·lelament, s’està estudiant la possibilitat d’una
ubicació opcional que permeti la construcció d’aquesta escola (que haurà de disposar d’uns
10.000 m2 per donar cabuda a 2 línies educatives), en cas que la situació al sector UA4 no
es resolgui aquest mateix estiu.

D’altra banda, i atenent el fet que el retard en la tramitació farà impossible disposar del nou
centre en un període aproximat d’uns tres anys, l’Ajuntament preveu la reubicació dels
mòduls prefabricats que acullen en l’actualitat els alumnes del CEIP Montserrat Vayreda, per
un emplaçament més idoni i de majors dimensions.

• Ampliació de l’IES Cap Norfeu

L’ampliació de l’Institut Cap Norfeu, prevista per atendre la necessitat d’espai actual que
pateix aquest centre, es troba ja en fase de redacció per part del Departament d’Educació de
la Generalitat. Els terrenys necessaris per a l’execució d’aquest projecte ja han estat cedits
per part de l’Ajuntament a la Generalitat.

• Ampliació IES Illa de Rhode

El consistori rosinc va sol·licitar durant la reunió mantinguda amb el Departament
d’Educació, la instal·lació d’un mòdul que permetés donar acollida a alguns dels serveis de
l’IES Illa de Rhodes, atesa la manca d’espai. Educació va informar, però, que actualment no
té disponibilitat d’aquest tipus d’instal·lació.



Davant aquesta situació, ambdues administracions van acordar iniciar ja el procediment per
a l’ampliació definitiva d’aquest centre. L’Ajuntament, per la seva part, ja disposa dels
terrenys necessaris, i tramitarà en breu la seva cessió a la Generalitat per tal que aquesta
pugui redactar la proposta d’ampliació.

• Previsió futurs equipaments i altres necessitats en matèria educativa

Independentment als projectes de construcció del nou CEIP Montserrat Vayreda i de la Llar
d’Infants El Franquet, i de l’ampliació dels IES Illa de Rhodes i Cap Norfeu, l’evolució de
l’alumnat del municipi fa preveure ja la necessitat d’una nova Llar d’Infants, un nou CEIP i un
nou Institut d’Educació Secundària.

A més, l’equip de govern té la intenció de dotar Roses d’altres centres d’ensenyament,
atenent les característiques de la vila i les seves necessitats en matèria educativa, tals com:

- Escola nàutico-pesquera
- Formació professional
- Cursos de garantia social
- Escola Municipal d’Adults

La capacitat actual dels IES de la població fa impossible que aquests puguin acollir la
posada en marxa d’aquests ensenyaments.

• Creació de la Taula de Planificació Educativa

Atesos els projectes relacionats anteriorment, així com la previsió que cal fer en matèria
d’educació a la vila, l’Ajuntament vol impulsar la creació de l’anomenada Taula de
Planificació Educativa. L’objectiu d’aquesta iniciativa pionera a Roses, és crear una eina
de participació on tots els sectors implicats en matèria educativa de la vila estiguin
representats.

La Taula estarà integrada per tècnics urbanístics, equips directius i docents dels centres
d’ensenyament, AMPAS, tots els grups polítics que integren la corporació, ... i tindrà com a
missió la planificació, realització d’estudis i previsió de reserves que permetin donar resposta
a les necessitats educatives de la vila, amb vistes a un període d’uns 15 anys.

L’Ajuntament espera poder convocar la primera reunió d’aquesta Taula de Planificació
durant el proper mes de setembre.


